
From: Jan Arthur Sørensen 
Sent: lørdag 11. mai 2019 15.28 
To: 'Korbøl, Auen' 
Cc: Carsten Stig Jensen 
Subject: SV: Fornyelse av reguleringene i Flåmsvassdraget 
 
Hei igjen, 
 
Det har vært flere saksbehandles inne i saken (som har pågått i flere år), så jeg måtte derfor sjekke 
litt ekstra… 
 
Det ble på et tidligere tidspunkt stilt spørsmål om det i tillegg til søknad om ny reguleringskonsesjon 
også må søkes om konsesjon etter vannressursloven for Kjosfossen kraftverk. Kraftverket har ikke 
konsesjon i dag.  
 
NVE skrev i en e-post til Multiconsult (21.6.2011) at NVE ikke vil pålegge Jernbaneverket å søke om 
konsesjon for kraftverket, forutsatt at det ikke planlegges endringer som kan utløse konsesjonsplikt.  
NVE ville likevel anbefale at det søkes om konsesjon for kraftverket samtidig med fornyelse av 
reguleringskonsesjonen.  Med en konsesjon vil det følge både rettigheter og plikter for 
konsesjonæren. Dersom kraftverket har konsesjon kan dette bl.a. forenkle søknadsprosedyrer og 
behandling ved en eventuell senere opprusting, endring eller utvidelse av kraftverket. En konsesjon 
vil imidlertid ikke har noen praktisk betydning i forhold til manøvreringsreglement og vilkår, da disse 
uansett vil bli gitt i forbindelse med en eventuell fornyet reguleringskonsesjon.  
 
26. august 2013 hadde vi et møte med Skagerak (fallrettseier) og Jernbaneverket der vi igjen 
signaliserte at det bør søkes om konsesjon for Kjosfossen kraftverk, fortrinnsvis en felles søknad for 
både reguleringene og kraftverket. Skagerak var da inne med tanke på å overta både kraftverk og 
regulering fra Jernbaneverket. De jobbet også med en mulighetsstudie for å se om vassdraget kunne 
utnyttes mer effektivt. 
 
Så svaret på spørsmålet ditt er at NVE fortsatt vil anmode om at det søkes om konsesjon etter 
vannressursloven for Kjosfossen kraftverk, fortrinnsvis én felles søknad for kraftverk og 
reguleringskonsesjon.  
 
 
Mvh 
Jan 
 
Jan Sørensen 
Sjefingeniør 
Konsesjonsavdelingen  
Seksjon for Vassdragskonsesjon  
 
Norges vassdrags- og energidirektorat (NVE) 
Telefon: 09575 eller direkte: 22959211 

E-post: nve@nve.no eller direkte: jaso@nve.no 

Web: www.nve.no 
 

Fra: Korbøl, Auen [mailto:Auen.Korbol@multiconsult.no]  
Sendt: torsdag 9. mai 2019 16:04 
Til: Jan Arthur Sørensen <jaso@nve.no> 
Emne: RE: Fornyelse av reguleringene i Flåmsvassdraget 
 
Supert, takk. Skal i møte med BaneNord i morgen så jeg kan jo lufte det litt da også ev. 
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Auen 
 

From: Jan Arthur Sørensen [mailto:jaso@nve.no]  
Sent: torsdag 9. mai 2019 16:03 
To: Korbøl, Auen <Auen.Korbol@multiconsult.no> 
Subject: SV: Fornyelse av reguleringene i Flåmsvassdraget 
 
Hei Auen, 
  
Jeg se på dette og svare deg over helga. 
  
Hilsen Jan 
  

Fra: Korbøl, Auen [mailto:Auen.Korbol@multiconsult.no]  
Sendt: torsdag 9. mai 2019 15:55 
Til: Jan Arthur Sørensen <jaso@nve.no> 
Emne: Fornyelse av reguleringene i Flåmsvassdraget 
  
Hei 
  
Da er vel du den første jeg skal spørre om noe i NVE fra den andre siden. Litt rart, men det kommer 
seg nok etter hvert. 
  
Jeg har fått i oppgave å oppdatere denne søknaden for BaneNord. Jeg lurte egentlig på om det er 
diskutert om de også burde innlemme Kjosfossen kraftverk i denne søknaden? Ser at utkastet fra 
2011 kun omhandler magasinene. 
  
Vh Auen 
  
Auen Korbøl 
senior miljørådgiver 
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